
 
 
 
 
 
 

 

                                                                                                   Please complete in BLOCK letters and tick where appropriate. 

#請以正楷填寫，並在適當的地方加上剔號 

For Office Use Only 公司內部使用 

(Ref: Supplement 10 – IQ Streaming May 2024) 

PART I. 客戶資料 Client Information 

帳戶名稱 Account Name: 連絡電話 Phone No: 生效日期 

Effective Date:  _______________ 帳戶號碼 Account Number: 電郵地址 E-mail: 

PART II.即時報價服務 Real-rime streaming quote services 

報價系統  

quote services 

價格(只適用香港及海外地區) 

Fee (HK &Overseas region) 

價格(只適用國內地區) 

Fee (China region) 

開通 

Apply 

取消 

Cancel 

ET NET 經濟網上通 HK$330/月(month) HK$298/月(month)   

ET NET 經濟網 HV2 (開通須使用 24個月) HK$1,500/月(month) HK$1,500/月(month)   

AA STOCK股勝通 HK$438/月(month) HK$298/月(month)   

捷利港信港股 (交易寶 APP) HK$298/月(month)  HK$15/月(month)   

捷利港信美股 (交易寶 APP)      HK$36/月(month) HK$36/月(month)   

VA INFO GTSLITE COMBO HK$498/月(month) N/A   

Megahub Basic International/China Web Version 基本國際/國內網頁版 HK$380/月(month) HK$235/月(month)   

Megahub Basic International/China Download Version 基本國際/國內下載版 HK$480/月(month) HK$360/月(month)   

Megahub Professional International Web Version 專業國際/國內網頁版 HK$880/月(month) HK$680/月(month)   

Megahub Professional International/China Download Version 專業國際/國內下載版 HK$980/月(month) HK$780/月(month)   

PART III.條款與聲明 Terms & Conditions and Disclaimers 

I / We Acknowledge and confirm本人／吾等承認及確認: 

 
1. The subscription fee for the first month will be charged on a full month basis and should be paid in advance. Monthly subscription fee will be deducted on the first working 

day of each month.  
首月月費需全數收取並須預先繳付。每月月費會在每月首個工作日在客戶之帳戶扣除。 

2. All subscription fees are non-refundable.  
所有月費不能退款。 

3. 7 days advance notice is required to terminate the service subscription. Subscription fees of the current month are non-refundable. 
終止服務須於七日前通知，而該月份之月費不會按比例退回。 

4. Glory Sun Securities Limited reserves the right to amend the Fees and the Terms & Conditions without prior notice. 
寶新證券有限公司有權保留一切更改收費、協議及條件，而無須另行通知。 

5. Monthly subscription fee applies once activated and will be charged on a full-month basis even if the usage is less than a complete month.  
首月月費是由啟動服務當天至該月尾為止，不足一個月亦以整月計算。 

6. Glory Sun Securities Limited reserves the right to terminate the quotation service if there is a shortfall of funds in the client’s account for the payment of subscription fee.  

若餘額不足以扣除報價之費用，寶新證券有限公司有權終止服務。 

7. The above services are provided by the respective vendor and I/we will be bund by the terms &conditions set by the vendor. Neither 
Glory Sun Securities Limited nor any of its directors, officers, employees or agents shall have any liability whatsoever for any loss, expense or damage suffered by me/us 
arising out of or alleged to arise out of or disconnection with any inconvenience, delay, malfunction, use or loss of use of the above services. 
上述服務報價由各供應商提供，本人/吾等同意受其服務條款所約束。對於有關報價服務的不便、延遲、失靈、使用及不能使用，本人/吾等因使用而引致或聲稱由

此引致而蒙受的任何損失、費用或損害，寶新證券有限公司或其董事、高級人員、僱員或代理人均不會因此負上任何責任。 

 

Client Signature     Date 

客戶簽署 ______________________________________________ 日期: _________________________ 
 

Input By  Checked by  Approved By  

Date:  Date:  Date:  

SUBSCRIPTION/CANCELLATION OF 
REAL-TIME STREAMING QUOTE SERVICES Form 
申請/取消即時報價申請服務表格 


